
 

 

 

 

 
 

REPUBLIKA HRVATSKA 

 ZADARSKA ŽUPANIJA 

       OPĆINA KOLAN 

    OPĆINSKO VIJEĆE 
 

KLASA: 024-02/23-01/09 

URBROJ: 2198-33-02/01-23-3 

Kolan, 17. studenog 2023. 

 

 

ZAPISNIK 

 

 
S 26. (dvadesetšeste) sjednice Općinskog vijeća Općine Kolan održane dana 17. studenog 2023. godine u 

općinskoj vijećnici s početkom u 08:12 sati. 

 

Sjednici su nazočili sljedeći vijećnici: 

• Ante Zubović, predsjednik Općinskog vijeća 

• Jelena Škoda Baričević, potpredsjednica Općinskog vijeća  

• Mario Baričević  
• Ivan Čemeljić  

• Josip Zubović  

• Šime Šupraha  

• Marin Pernjak  

 

Ostali prisutni: 

• Šime Gligora – Načelnik 

• Ana-Marija Gligora – Pročelnica JUO 

• Marin Oštarić – Voditelj odsjeka za proračun, financije, javnu nabavu i projekte 

• Petar Šupraha – Voditelj odsjeka za imovinskopravne poslove, komunalno gospodarstvo, prostorno 

planiranje i društvene djelatnosti 

• Anita Meštrović – Zapisničar 

 

 

 

Predsjednik Općinskog vijeća Ante Zubović (u daljnjem tekstu Predsjedavajući) pozdravlja prisutne vijećnike 

i sve nazočne, te otvara 26. sjednicu u 08:12 h. Utvrđuje da je prisutno svih 7 vijećnika i da postoji kvorum za 

održavanje sjednice. 

 

Predsjedavajući prelazi na verifikaciju zapisnika 23. i 25. sjednice Općinskog vijeća.  

S obzirom da nema primjedbi daje verifikaciju oba zapisnika na glasovanje: 

 

ZA: 6 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić, Josip Zubović, Šime 

Šupraha) 

SUZDRŽAN: 1 vijećnik (Marin Pernjak) 

 

Zapisnici s 23. i 25. sjednice su usvojeni većinom glasova. 

 

 

 

 

 



AKTUALNI SAT 

 

Predsjedavajući otvara aktualni sat, Načelnik pozdravlja sve prisutne i otvara raspravu.  

Josip Zubović postavlja pitanje vezano za knjiženje od 60.000,00 kn od stavke Sportski centar Mandre na 

stavku Outdoor fitness, zašto se napravilo tako i moli za odgovor. Nadalje postavlja pitanje vezano za šetnicu 

od Vanđelja do Kolanjskog groblja, da je bio natječaj, a ne zna ako je Općina ishodila građevinsku, dobiva 

odgovor od Načelnika što se tiče stavke da će provjeriti što je i gdje knjiženo, a za šetnicu navodi kako je 

poprilično velik iznos projekta te će se vidjeti ako će se krenuti s realizacijom projekta. Josip Zubović nadalje 

pita ako se poništi natječaj može li ponuditelj dignuti tužbu ako nema valjanog razloga prekida natječaja. 

Marin Pernjak navodi kako su u ŽUC-u bila osigurana sredstva ali nisu iskorištena, a bila su odobrena, 

postavlja pitanje zašto se nisu iskoristila. Nadalje postavlja pitanje šetnice Mandre – Kolanjski Gajac, s 

obzirom da postoji građevinska dozvola, sredstva odobrena od Ministarstva mora, nadalje projekt kanalizacije 

Mandre koja se već godinama pokušava napraviti uz projekt luke Mandre s obzirom na izgrađenost naselja 

Mandre, u kojoj su fazi ti projekti, postavlja pitanje. Projekt Ulice Brune Bušića, od Konzuma do Javorića, zna 

da je proveden javni natječaj, a da li je ishodovana građevinska dozvola i postavlja pitanje zašto se provode 

projekti za koje Općina nema ishođene papire, traži objašnjenje. Postavlja pitanje što je s prostornim planom 

Općine Kolan, zbog čega je opet bio javni uvid očito da nešto nije bilo u redu zadnji put, koliko će to još koštati 

dodatno. Pita i koliko je novaca sveukupno dobiveno od EU fondova, i o realizaciji istih. Načelnik navodi kako 

su od ŽUC-a dobili 60% procijenjene vrijednosti projekta; šetnica Mandre – Kolanjski Gajac projekt nije 

prihvaćen od strane Ministarstva stoga se nije ove godine ništa napravilo; za projekt kanalizacije fizički se ne 

vidi ništa napravljeno ali napravljena je analiza postojeće situacije, krenuli su u pregovore s Komunalnim 

društvom Pag, naišli su na nekoliko problema koje pokušavaju riješiti, vlasnik infrastrukture je Komunalno 

društvo Kolan koji nema vodovodnu dozvolu, također problem je i postupak ujedinjenja distributivnog 

područja za vodovod Senj, odrađen je i razgovor za s Komunalnim društvom Pag kako bi prihvatili ulogu 

nositelja projekta, što je bilo i na vijeću zbog davanja suglasnosti Načelniku za potpisivanje projekta. Naselje 

Mandre ne ide kroz projekt aglomeracije Pag-Povljana-Mandre već kao samostalni projekt uz vodu i odvodnju. 

S obzirom na raspisivanje javne nabave s Komunalnim društvom Pag, projektne dokumentacije mišljenja je 

da će proces trajati puno duže od samo jednog mandata. Pokušati će do kraja mandata riješiti projektnu 

dokumentaciju, i napominje vijećniku Marinu Pernjaku kako bi trebao češće dolaziti na vijeće jer se ova 

rasprava već vodila na jednoj od prijašnjih sjednica i što se tiče rekonstrukcije luke Mandre. Načelnik nadalje 

napominje za prostorni plan kako je nakon provedene javne rasprave proslijeđen plan Ministarstvu koje je 

imalo par primjedbi koje su se trebale doraditi, napominje kako može ukoliko vijećnici žele dobiti uvid u 

dokumentaciju, nadalje navodi kako neće biti puno izdataka nego što je trebalo biti. Nakon provedenog javnog 

savjetovanja kreće se prema županiji i Ministarstvu i nada se da će se to privesti kraju do kraja mandata. Što 

se tiče ostalih projekata, dječjeg vrtića, kanalizacije, uređenje lučica, društvenog doma, u procesu su i čeka se 

izrada projektne dokumentacije, prate se i natječaji iako nema konkretnih odgovora navodi kako su procesi 

transparentni te da vijećnici mogu dobiti uvid u sve. Konkretno gledajući rebalans navodi kako nema projekta 

koji nije započet i u procesu daljnje realizacije. Načelnik navodi kako bi mogao satima sada govoriti o 

trenutnim projektima te je mišljenja da bi trebalo organizirati tribinu kako bi se i mještane upoznalo s 

projektima. Marin Pernjak navodi kako Načelnik puno priča a malo konkretno kaže, niti jedan korak se nije 

poduzeo što se tiče kanalizacije. Nadalje navodi kako od 6 milijuna eura nije se napravio niti jedan ozbiljan 

projekt, a Općina je imala napravljene projekte za luku Mandre, zavičajnu kuću, energetsku obnovu školu itd. 

A za nedolaske na sjednice navodi da ga je sram uopće dolaziti s obzirom na situaciju u vijeću. Nadalje navodi 

kako je iz EU fondova utrošeno 0 eura, da je Općina dobila jednu svotu novaca od županije zahvaljujući 

djelatniku Općine koji je zaslužan za to, kazuje kako niti jedan projekt nije objavljen na službenoj stranici, nije 

provedena ni javna rasprava o dječjem vrtiću ili luci Mandre. Napominje da bi nekom možda bilo u interesu 

da podnese ostavku na mjesto vijećnika ali ne želi jer ipak je izabran od strane mještana za sudjelovanje u 

stvaranju boljih odluka za mjesto. Navodi kako se u tri godine mandata sadašnjeg Načelnika nije ništa ozbiljno 

potrošilo na projekte. Zanima ga zašto se nije provela energetska obnova škole a zna da su sredstva bila 

osigurana za to. Kazuje kako on od građana dobiva upite što radi Načelnik tj. da ništa ne radi i da nakon 3 sata 

ga više i nije briga za Općinu, s obzirom da njega pitaju ljudi sad on pita Načelnika. Bilo je govora kako se 

neće održavati fešte nego će se realizirati projekti. Između ostalog Marin Pernjak navodi kako je projekt luke 

Mandre bio gotov. Načelnik navodi kako podržava glasnu komunikaciju i navodi kako niti jedan projekt nije 

bio gotov, ne postoji građevinska dozvola za šetnicu. Lukobran Mandre nije gotova priča a i da je bio izgrađen 

ne bi zaštitio brodice koje su se uništile tokom zadnjeg nevremena. Predan je zahtjev za proširenjem južne đige 

kako bi se ispravnim putem riješila lučica Mandre. Navodi kako je bilo neprovediv projekt koji je prije 

napravljen. Načelnik navodi kako je bio na razgovorima u Lučkoj upravi i ako ih zanima mogu se kod njih 

raspitati ako njemu ne vjeruju. Navodi kako će se sada ići k tome da se naprave projekti koje će biti moguće 



realizirati kasnije. Također nije bio gotov niti spomenuti projekt zavičajne kuće. Od 72 projekta koliko je kao 

predano u mandatnom prijelazu niti jedan nije u redu, sada se sve mora ispočetka što iziskuje jako puno 

vremena. Navodi kako su ga ismijali u Lučkoj upravi kada je došao s postojećim projektom. Načelnik nadalje 

navodi kako u slobodno vrijeme ima pravo raditi što želi a isto tako navodi kako se na telefon uvijek i svima 

javlja bez obzira na vrijeme poziva. Marin Pernjak opet napominje gdje je 6 milijuna eura, na što Načelnik 

navodi neka bude i više, da je uopće tragično i žalosno da se ovako prepucavaju. Ivan Čemeljić kazuje kako 

bi Mario Oštarić trebao reći koliko se točno realiziralo sredstava i što se točno napravilo, na što Marin Oštarić 

navodi kako je sve prikazano u radnim materijalima koje su vijećnici dobili na uvid.  

Josip Zubović postavlja pitanje u vezi vijeća za prostorno planiranje, zašto odbor ne funkcionira, zanima ga 

tko od Općine razgovora i dogovora stvari u vezi prostornog plana, na što Načelnik navodi kako on ima stalnu 

komunikaciju s predsjednikom odbora a ne zna obavještava li on nadalje odbor. Josip Zubović navodi kako 

predsjednik odbora ne obavještava članove tog istog odbora, i ako odbor ne funkcionira zašto se odbor ne 

raspusti te neka Načelnik uzme predsjednika tog odbora za svog savjetnika. 

Mario Baričević navodi kako je projekt šetnica Mandre – Kolanjski Gajac suludan projekt, totalno promašeni 

slučaj i čisto bacanje novaca, navodi kako je to puno puta rekao ali da mora opet to kazati. Marin Pernjak 

napominje kako nije on započeo taj projekt već da je u realizaciju projekta krenula Općina za vrijeme njegova 

mandata, te opet navodi kako trenutno nema niti jednog ozbiljnog projekta. 

 

Predsjedavajući zatvara aktualni sat. 

 

Predsjedavajući čita dnevni red: 

 

1. II. Izmjene i dopune proračuna Općine Kolan za 2023. godinu 

- I. Izmjene i dopune Odluke o izvršavanju proračuna Općine Kolan za 2023. godinu, 

- Program gradnje komunalne infrastrukture Općine Kolan za 2023. godinu (uz II. IiD proračuna za 

2023. godinu), 

- Program održavanja komunalne infrastrukture Općine Kolan za 2023. godinu (uz II. IiD proračuna 

za 2023. godinu), 

- Program korištenja sredstava od prenamjene poljoprivrednog zemljišta Općine Kolan za 2023. 

godinu. 

2. Polugodišnje izvješće o radu načelnika Općine Kolan za razdoblje od 01.01.2023. - 30.06.2023. 

godine, 

3. Odluka o zaduživanju Općine Kolan kod Hrvatske banke za obnovu i razvitak, 

4. Zaključak o ovjeri Elaborata za Ulicu Brune Bušića, 

5. Zaključak o stavljanju izvan snage Zaključka od 24. veljače 2015. godine kojim je dana suglasnost za 

sklapanje ugovora o financiranju uređenja građevinskog zemljišta za izgradnju nerazvrstanih cesta, 

kolno-pješačkih površina s komunalnom infrastrukturom u Kolanjskom Gajcu,  

6. Odluka o redu na pomorskom dobru na području Općine Kolan, 

7. Odluka o II. Izmjenama Odluke o ustrojstvu i djelokrugu Jedinstvenog upravnog odjela Općine Kolan,  

8. Odluka o I. Izmjenama i dopunama Odluke o plaći i drugim pravima općinskog načelnika Općine 

Kolan,  

9. Pravilnik o ocjenjivanju službenika i namještenika Općine Kolan,  

10. Razno 

 

Predsjedavajući daje na glasovanje dnevni red: 

ZA: 7 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić, Josip Zubović, Šime 

Šupraha, Marin Pernjak) 

 

Dnevni red jednoglasno je usvojen. 

 

 

Ad. 1. II. Izmjene i dopune proračuna Općine Kolan za 2023. godinu  

s pripadajućim programima 

 

Predsjedavajući prelazi na prvu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji obrazlaže kroz materijale do 

kakvih je istaknutih promjena došlo, što se izmijenilo, koje stavke su se obrisale i zašto. Dolazi do nesuglasica 

između Načelnika i vijećnika Marina Pernjak na što ih Predsjedavajući upozorava. Marin Pernjak tvrdi kako 

ne želi komparaciju jer nisu na natjecanju tko je bolji ili brži, on je izabrani vijećnik Općinskog vijeća a 



Načelnik je trenutno izabrani Načelnik, ne želi utrku, ovdje se ne dolaze zafrkavat. Predsjedavajući ih opet 

upozorava kako su jednako krivi jer su oboje počeli s raspravama međusobno. Marin Pernjak kazuje da ga 

zanima trenutno stanje novaca na računu, gdje se planira gradnja garaže za vatrogasna vozila, navodi kako je 

ovo daleko najgori rebalans dosad. Također navodi kako nije u redu da se ne poštuje zakonski rok dostave 

materijala za sjednicu jer je za rebalans potrebno puno više vremena za proučiti detaljno. Načelnik navodi kako 

će se trenutno stanje sredstava na računu pismenim putem dostaviti vijećnicima, nadalje navodi kako bi se na 

prostoru ispod konobe Giardin napravila garaža ali nema građevinske dozvole, ali nešto treba poduzeti jer 

vozila trebaju biti zaštićena u zatvorenom prostoru do propadanja jer je i trenutno, vatrogasno vozilo u kvaru 

te se treba vidjeti može li se popraviti ili će morati nabaviti novo, a po prostornom planu čestica zadovoljava 

za ovakvu vrstu građevine. Mario Baričević navodi kako nije zadovoljan rebalansom ali da će ga podržati kao 

vladajuća stranka. Nadalje navodi zašto se Općina ne pridržava Plana gradnja komunalne infrastrukture, nisu 

postavljeni znakovi, ceste se nisu popravile, ako se ne može ići po planu neka netko s vrha ide kući. Što se tiče 

šetnice opet govori kako je to promašaj stoljeća, tzv. bacanje novaca u bunar zvan ČIOK. Marin Pernjak se 

slaže se Mariom Baričevićem i nadovezuje se kako riba uvijek smrdi od glave, jer navodi da postoji netko tko 

vodi te radnike, lider tj. načelnik. Josip Zubović nadoje kako se slaže s Mariom Baričevićem da se Plan gradnje 

ne provodi i zamolio bi da tako ubuduće ne bude. Navodi stavku šetnica Vanđelje – Kolanjsko groblje, sredstva 

su dobivena a ne zna se hoće li se raditi ili neće, kazuje kako je Općina u fazi projektiranja dobra, a u fazi 

realizacije katastrofa, bez akta o gradnji ne može se ići u bilo kakav projekt, nadalje navodi kako je obala 

unakažena montažnim objektima. Načelnik navodi kako se stavljaju montažni objekti isključivo iz tog razloga 

da bi se mogli premjestiti na drugo mjesto, ne može se čekati da se sve izrealizira zbog vozila koje DVD 

trenutno posjeduje. Josip Zubović napominje kako bi se prije početka bilo kojeg projekta prvo trebala ishoditi 

sva potrebna dokumentacija a onda krenuti s u rad s projektom. Mario Baričević navodi kako ima pravo prozvat 

svih koji ne rade svoj posao ni u Općinu ni u ČIOK-u. Marin Pernjak napominje kako je izvršeno samo 50% 

proračuna, napumpava se proračun a nema smisla, nije se izrealiziralo dosta toga a ni neće do kraja godine, 

navodi kako treba postojati odgovornost prema proračunu te proziva Načelnika da se treba planirati realno i 

odgovorno. Načelnik navodi kako ni on nije zadovoljan iznosima, te navodi kako postoje izvorni i realni 

proračuni. Mario Baričević navodi kako masa novaca ode na projekte i projektante te navodi primjer dječjeg 

vrtića, puno se troši na projekte koji se preuveličavaju a Općina na kraju sve to i plaća.  

 

Predsjedavajući daje na glasovanje II. Izmjene i dopune proračuna Općine Kolan za 2023. godinu s 

pripadajućim programima: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Ivan Čemeljić, Mario Baričević) 

PROTIV: 3 vijećnika (Josip Zubović, Šime Šupraha, Marin Pernjak) 

 

Prva točka dnevnog reda usvojena je većinom glasova. 

 

 

Ad. 2. Polugodišnje izvješće o radu načelnika Općine Kolan  

za razdoblje od 01.01.2023. - 30.06.2023. godine 

 

Predsjedavajući prelazi na drugu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji obrazlaže točku te između 

ostalog ističe da se napokon riješio problem s izdavanjem građevinskih dozvola zbog problema s Komunalnim 

društvom Pag koji su imali zbog priključaka vode i smanjene distribucije vode. Marin Pernjak navodi kako je 

prezadovoljan šestomjesečnim angažmanom Načelnika, navodi kako su Mandre ove godine imale vodu bez 

redukcije, iako možda nije onda bilo vremena za možda ostale projekte. 

 

Predsjedavajući daje na glasovanje Polugodišnje izvješće o radu načelnika Općine Kolan za razdoblje od 

01.01.2023. - 30.06.2023. godine: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Ivan Čemeljić, Mario Baričević) 

PROTIV: 3 vijećnika (Josip Zubović, Šime Šupraha, Marin Pernjak) 

 

Druga točka dnevnog reda usvojena je većinom glasova. 

 

 

Ad. 3. Odluka o zaduživanju Općine Kolan kod Hrvatske banke za obnovu i razvitak 

 

Predsjedavajući prelazi na treću točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji obrazlaže kako se na prošloj 

sjednici vijeća već pričalo o ovoj temi. Mario Baričević navodi kako je rasprava o ponudama za zaduživanje 



bila točka. Navodi kako su Predsjedavajući i on prozvani da ne žele izgradnju vrtića, te bi bolio da ih se za 

ubuduće ne proziva jer nije da nisu za izgradnju već je ova ponuda pretjerano velika. Ne želi da se njihova 

imena provlače kroz naselje. Marin Pernjak se slaže s Mariom Baričevićem da nitko nije protiv vrtića, dapače 

svi su za, ali jedno su želje drugo su mogućnosti. Nastavlja kako bi ovo bio najskuplji vrtić po m2 u Hrvatskoj, 

i to bez opreme. Navodi kako svi mještani željno iščekuju izgradnju vrtića, kao i on sam kojemu je potreban 

kao i ostalim mještanima koji imaju malu djecu. Pitanje je isplati li se upropastiti Općinu zbog vrtića. Daje 

primjer Općine Galovac koja je za manje djece napravila vrtić za manji iznos i Grada Paga koji je za također 

manji iznos napravio vrtić za puno više djece nego što bi išlo u Kolan u vrtić. Nadalje navodi kako mještani 

ne znaju ništa o projektu, uostalom niti vijećnici ne znaju, postavlja pitanje zašto se nije napravila javna tribina 

pa da svi budu upoznati s projektom pa da bi onda mogli i mještani odlučiti. Ne misli dati suglasnost na ponudu 

za kredit a niti s projektom nije upoznat. Navodi kako se s ovim iznosom o kojem se ovdje govori, može 

sagraditi sportska dvorana, knjižnica, dječji vrtić, itd. Nadalje navodi kako ni on ni vijećnici Josip Zubović i 

Šime Šupraha nisu bili upoznati s ničim, što ne može reći i za ostale vijećnike. Navodi kako se ne misli 

prepucavati spominjući kako su i prijašnji načelnici odrađivali dobro svoj posao i izrazi je čast svima na svemu, 

ali ne želi da sada Općina bude financijski nestabilna te da se mora pripojit drugoj općini na otoku. Navodi 

kako je ovakav projekt financijski neodrživ te da Općina ne bi bila sposobna nositi se s ostalim projektima. 

Navodi kako je on definitivno za izgradnju dječjeg vrtića ali ne na ovakav način, treba javno izložiti projekt i 

dati drugima mogućnost iskazivanja mišljenja. Načelnik navodi kako nitko nije sretan s iznosom projekta, ali 

radilo se po pedagoškim standardima s obzirom da bi ovo bio matična zgrada vrtića. Navodi kako treba uzeti 

u obzir kako neke Općine rade dogradnje tj. proširenja postojećih zgrada vrtića pa su stoga iznosi manji. 

Situacija je takva da su cijene i materijala i radnika porasle to je činjenica, može se naručiti novi projekt, 

promijenit lokacija, kredit drugačiji, ostaje otvoreno i mogućnost prijave na natječaje. Dosada se Općina nije 

prijavila na natječaje jer ih nije ni bilo. Nada se skorašnjem natječaju Ministarstva regionalnog razvoja te da 

će se uspjeti prijaviti i dobiti sredstva. Ne zna koliko će se sredstva uspjeti dobiti na natječajima ali i dalje je 

to skup projekt. Marin Pernjak navodi kako se retroaktivno ne može Općina javljati na natječaje, te nastavlja 

kako s obzirom da su izbori za načelnika sve bliži, očito će Načelniku biti u cilju s projektom  vrtića krenuti 

kako god. Mišljenja je kako u natječajnoj prijavi nije bio samo jedan projekt, uvijek se traži i u privatnom 

životu više ponuda te navodi kako je on osobno kada je trebao raditi izolaciju kuće tražio tri ponude od kojih 

je izabrao jednu prema svojim mogućnostima. Postavlja pitanje Načelniku tko je s njim dogovarao oko projekta 

vrtića, ako je bio proveden natječaj, jesu li dobivene tri ponude, jesu li bile prezentirane ostalim vijećnicima 

ako već oporbi nisu, je li se moglo odabrati, na što mu Načelnik odgovara kako se bila provedena javna nabava 

te da je projekt predstavljen odboru. Marin Pernjak navodi da ga zanima tko je to točno odabrao i naveo je 

kako će upropastiti Općinu na ovaj način, na što ga Načelnik moli da ne blati ljude te dolazi do nesuglasica, 

na što Predsjedavajući prekida i daje riječ vijećnicima dalje. Mario Baričević opet navodi kako se radi o 

preskupom projektu, te navodi kako bi volio čuti struku, radi li se o prenapuhanom projektu. Josip Zubović 

navodi kako je ovo definitivno prenapuhan projekt, pedagoški standardi su jedno, ali na ostatku projekta se 

moglo dosta uštediti. Projektant je dužan napisati procijenjenu vrijednost. Mario Baričević navodi da bi 

investitor trebao kontrolirati vrijednost projekta, odbor nema veze s tim. Odluka je donesena te je vijeće 

stavljeno pred gotov čin s ponudama za kredit. Josip Zubović navodi kako nema osobe u vijeću koja je protiv 

vrtić. Mario Baričević tvrdi kako je tvrtka iskoristila prenapuhanost projekta jer se radi o Općini koja ima 

sredstva. Josip Zubović navodi kako je na projektantu ogromna odgovornost, te Općina mora imati provjere 

projekata kako se ovakve stvari ne bi događale. Na pitanje hoće li dobivena sredstva propasti što je Općina 

dobila za dječje igralište, Načelnik navodi kako neće propasti ali ne zna kako će ići dalje. Predsjedavajući 

navodi kako je velika šteta da ovaj projekt već nije izrealiziran, ali cijena projekta je stvarno prenapuhana. 

Josip Zubović navodi kako su cijene s obzirom na projekt realne, navodeći rast cijena od 20-30% materijala, 

dok je cijena ruku radnika skočila još i više. Zaključili su neka ide ovako pa se nadaju da će se dobiti sredstva 

i od natječaja na koje će se Općina tek prijaviti. 

 

Predsjedavajući daje na glasovanje Odluku o zaduživanju Općine Kolan kod Hrvatske banke za obnovu i 

razvitak: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Ivan Čemeljić, Mario Baričević) 

SUZDRŽAN: 3 vijećnika (Josip Zubović, Šime Šupraha, Marin Pernjak) 

 

Treća točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 

Marin Pernjak se ispričava i napušta sjednicu u 10:30 sati. 

 

 



Ad. 4. Zaključak o ovjeri Elaborata za Ulicu Brune Bušića 

 

Predsjedavajući prelazi na četvrtu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji prepušta riječ Petru Šupraha 

koji je radio na ovom predmetu. 

Mario Baričević postavlja pitanje ako je riješeno vlasništvo ove ulice, na što dobiva odgovor od Načelnika 

kako se sada ovako radi na tome.  

Petar Šupraha navodi kako ne bi imali ovaj problem da su još 2008. godine kroz UPU Mandre riješili ulice, 

onda nadalje niti kroz obnovu zemljišnih knjiga nisu riješili stoga sada moraju ovako rješavati po geodetskim 

elaboratima. Nažalost navodi kako je obnova bila pokrenuta baš zbog rješavanja javnoprometnih površina ali 

ovo je sad jedino što mogu napraviti kako kaže i geodeta. Nadalje navodi kako vijeće nije izglasalo odluku o 

UPU 3 Mandre već 10 godina. Mario Baričević postavlja pitanje zašto se kroz obnovu nije napravilo, na što 

dobiva odgovor od Načelnika da se radila parcijalna obnova tj. potvrda cesta na terenu. Petar Šupraha odgovara 

kako će se ovom cestom doći do ceste Put Mišnjaka.  

 

Nakon kratke rasprave, Predsjedavajući daje na glasovanje Zaključak o ovjeri Elaborata za Ulicu Brune 

Bušića: 

ZA: 6 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić, Josip Zubović, Šime 

Šupraha) 

 

Četvrta točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 

 

Ad. 5. Zaključak o stavljanju izvan snage Zaključka od 24. veljače 2015. godine  

kojim je dana suglasnost za sklapanje ugovora o financiranju uređenja građevinskog zemljišta za 

izgradnju nerazvrstanih cesta, kolno-pješačkih površina  

s komunalnom infrastrukturom u Kolanjskom Gajcu 

 

Predsjedavajući prelazi na petu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji obrazlaže zaključak. 

 

Kako nema daljnje rasprave, Predsjedavajući daje na glasovanje Zaključak o stavljanju izvan snage Zaključka 

od 24. veljače 2015. godine kojim je dana suglasnost za sklapanje ugovora o financiranju uređenja 

građevinskog zemljišta za izgradnju nerazvrstanih cesta, kolno-pješačkih površina s komunalnom 

infrastrukturom u Kolanjskom Gajcu: 

ZA: 6 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić, Josip Zubović, Šime 

Šupraha) 

 

Peta točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 

Josip Zubović ispričava se i napušta sjednicu u 10:45 sati. 

 

 

Ad. 6. Odluka o redu na pomorskom dobru na području Općine Kolan 

 

Predsjedavajući prelazi na šestu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji navodi kako je zakonska obveza 

donijeti odluku što prije, a vjerojatno će se kasnije donositi izmjene i dopune odluke a provođenje iste će se 

tek vidjeti kako će uopće funkcionirati.   

 

Ivan Čemeljić privremeno napušta sjednicu. 

 

Kako nema daljnje rasprave, Predsjedavajući daje na glasovanje Odluku o redu na pomorskom dobru na 

području Općine Kolan: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Šime Šupraha) 

 

Šesta točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 

 

 



Ad. 7. Odluka o II. Izmjenama Odluke o ustrojstvu i djelokrugu  

Jedinstvenog upravnog odjela Općine Kolan 

 

Predsjedavajući prelazi na sedmu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji ukratko obrazlaže i daje riječ 

Pročelnici koja kazuje kako je po provedenom inspekcijskom nadzoru trebalo neke odluke izmijeniti zbog 

tehničkih pogrešaka u roku koje je navedeno u zapisniku inspekcijskog nadzora. 

 

Kako nema daljnje rasprave, Predsjedavajući daje na glasovanje Odluka o II. Izmjenama Odluke o ustrojstvu 

i djelokrugu Jedinstvenog upravnog odjela Općine Kolan: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Šime Šupraha) 

 

Sedma točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 

 

Ad. 8. Odluka o I. Izmjenama i dopunama Odluke o plaći i drugim pravima  

općinskog načelnika Općine Kolan 

 

Predsjedavajući prelazi na osmu točku dnevnog reda i daje riječ Pročelnici koja obrazlaže točku. 

 

Kako nema daljnje rasprave, Predsjedavajući daje na glasovanje Odluku o I. Izmjenama i dopunama Odluke o 

plaći i drugim pravima općinskog načelnika Općine Kolan: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Šime Šupraha) 

 

Osma točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 

 

Ad. 9. Pravilnik o ocjenjivanju službenika i namještenika Općine Kolan 

 

Predsjedavajući prelazi na devetu točku dnevnog reda i daje riječ Pročelnici koja obrazlaže točku. 

Mario Baričević postavlja pitanje smiju li oni kao vijećnici Općinskog vijeća saznati ocjene službenika na što 

dobiva odgovor od Pročelnice da ne smiju. 

 

Kako nema daljnje rasprave, Predsjedavajući daje na glasovanje Pravilnik o ocjenjivanju službenika i 

namještenika Općine Kolan: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Šime Šupraha) 

 

Deveta točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 

 

Ad. 10. Razno 

 

Predsjedavajući navodi kako je dobio zahtjev za promjenom zemljišta Josipa Plazibata te pita ostale vijećnike 

jesu li suglasni da načelnik odradi s njim razgovor da se postigne dogovor u vezi k.č. 8593 k.o. Kolan, na što 

dobiva od ostalih vijećnika jednoglasno potvrdan odgovor kako se može donijeti zaključak. 

 

Zaključak 

 

kojim Općinsko vijeće Općine Kolan na 26. sjednici održanoj dana 17. studenog 2023. daje suglasnost 

načelniku da razgovara s vlasnikom k.č. 8593 k.o. Kolan, Josipom Plazibatom, oko uvjeta objedinjenja 

njegove čestice po pristupačnoj cijeni. 

 

 

Predsjedavajući zatvara sjednicu u 10:56 h. 

  

 

 

Zapisničar                 Općinsko vijeće Općine Kolan 

Anita Meštrović                Predsjednik Ante Zubović 


